

日期：二零二四年六月二十五日(星期二)

Date：25 June 2024 (Tuesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council  
地區設施及工程委員會 District Facilities and Works Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 水務署下城門水塘溢流系統操作簡介  
Briefing on Operation of the Overflow System at Lower Shing Mun Reservoir by the Water Supplies Department
2. 潘國山先生提問：有關沙田區「香港政府 WiFi 通」計劃的服務及管理問題  
Question Raised by Mr PUN Kwok-shan on the Service and Management Issues of the Government Wi-Fi Programme in Sha Tin District
3. 林宇星先生提問：有關車公廟路遊樂場作為「寵物共享公園」的環境衛生及安全管理問題  
Question Raised by Mr LAM Yu-sing on the Environmental Hygiene and Safety Management Issues of Che Kung Miu Road Playground as an “Inclusive Park for Pets”
4. 康樂及文化事務署沙田區康體設施管理匯報(二零二四年三月至六月)  
Report by the Leisure and Cultural Services Department on Management of Recreation and Sports Facilities in Sha Tin District (March to June 2024)

5. 香港郵政有關馬鞍山郵政局搬遷事宜  
Relocation of Ma On Shan Post Office by the Hongkong Post